

一般糞便檢體採集方法

◎一般糞便檢查收集方法：

1. 轉開糞便容器上蓋，以附在蓋上的塑膠棒採樣。
2. 檢體量以和花生米粒一般大小為適宜。
3. 放回瓶中
4. 鎖緊蓋子，應儘速送至檢體受理處。



◎注意事項：

1. 若要進行糞便潛血反應檢查是否出血，則須在檢查前3天起禁吃含血肉類(如豬肝、豬血)，vitamin C、蘿蔔，以避免產生偽陽性。
2. 藥物是否需停用，請務必詢問醫師。
3. 請勿將衛生紙和糞便同時放入容器。

***若有相關疑問，請詢問檢驗醫學部(鏡檢暨細胞學組) (02) 23123456 轉分機 267681**

◎Stool Routine Collect Method

1. Screw open the cap and take sample with the stirrer.
2. The sample proportions should be properly as the same as a peanut.
3. Put the sample into the container.
4. Please close the cap, the sample should be sent to SCC as soon as possible.

◎Announcements:

1. To examine whether there is hematochezia or not, you have to stop eating food that contains blood meats and animal blood, vitamins C for 3 days before the examination for the prevention of false-positive result.
2. Whether the drug needs to be discontinued, please be sure to ask your doctor.
3. Do not put the stool with tissue/ toilet paper into the container at the same time.

***For any questions, please call Laboratory Medicine (Clinical Microscopy and Cytology) for inquiry: (02) 23123456 ext 267681**